

07/09/2011

The construction phase has started PLUS TOWERS-
Solidère



News & Recognitions

- > LES TRAVAUX DE CONSTRUCTION de PLUS TOWERS - Solidère ont commencé
- > PLUS TOWERS – Solidère
- > The construction phase has started PLUS TOWERS- Solidère
- > Dori Hitti pour une architecture "clean"
- > Stroke of Perfection
- > Dori Hitti: Exercice de Style
- > Urban residences

On the 25th of August 2011, Plus Properties management has announced the beginning of the construction phase of Plus towers, after appointing the main contractors for the project. Zerok was chosen as a main contractor for Plus Tower1 and Abniyah for Plus Tower 2. The interior conceptual design was assigned to the renowned architect Dori Hitti representing LE CERCLE. Mr. Maround Helou, CEO of « Abniya »: « We are proud of our collaboration with Plus Properties and

07/09/2011

LES TRAVAUX DE CONSTRUCTION de PLUS TOWERS -
Solidère ont commencé



Plus Properties a désigné les deux sociétés Abniah et Zerock comme entrepreneurs principaux pour la construction des deux tours Plus Tower I et Plus Tower II à Solidère. Parallèlement, l'architecture interne de tout le projet sera prise en charge par l'architecte Dori Hitti - Le Cercle. Maroun Helou - P.D.G Abniah: "Nous sommes fiers de notre collaboration avec Plus Properties et nous nous engageons à mettre toute l'expertise de notre société afin de livrer Plus Tower 2 durant les délais prévus." Roland Abi Nader - G.M. Zerock: "Nous

News & Recognitions



- > LES TRAVAUX DE CONSTRUCTION de PLUS TOWERS - Solidère ont commencé
- > PLUS TOWERS – Solidère
- > The construction phase has started PLUS TOWERS- Solidère
- > Dori Hitti pour une architecture "clean"
- > Stroke of Perfection
- > Dori Hitti: Exercice de Style
- > Urban residences
- > The Collector